

SECRETARIAT / SECRÉTARIAT

SECRETARIAT OF THE COMMITTEE OF MINISTERS
SECRÉTARIAT DU COMITÉ DES MINISTRES

COMMITTEE
OF MINISTERS
COMITÉ
DES MINISTRES



Contact: Zoë Bryanston-Cross
Tel: 03.90.21.59.62

Date: 16/01/2023

DH-DD(2023)72

Documents distributed at the request of a Representative shall be under the sole responsibility of the said Representative, without prejudice to the legal or political position of the Committee of Ministers.

Meeting: 1459th meeting (March 2023) (DH)

Communication from NGOs (Bulgarian Helsinki Committee (BHC), European Prison Litigation Network (EPLN)) (02/01/2023) in the cases of NESHKOV and Others and KEHAYOV v. Bulgaria (Applications No. 36925/10, 41035/98).

Information made available under Rule 9.2 of the Rules of the Committee of Ministers for the supervision of the execution of judgments and of the terms of friendly settlements.

* * * * *

Les documents distribués à la demande d'un/e Représentant/e le sont sous la seule responsabilité dudit/de ladite Représentant/e, sans préjuger de la position juridique ou politique du Comité des Ministres.

Réunion : 1459^e réunion (mars 2023) (DH)

Communication d'ONG (Bulgarian Helsinki Committee (BHC), European Prison Litigation Network (EPLN)) (02/01/2023) dans les affaires NESHKOV et autres et KEHAYOV c. Bulgarie (requêtes n° 36925/10, 41035/98)
[anglais uniquement]

Informations mises à disposition en vertu de la Règle 9.2 des Règles du Comité des Ministres pour la surveillance de l'exécution des arrêts et des termes des règlements amiables.
